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Omorganisering og utvidelse av SABE 

Boligpolitisk handlingsplan av 2016 sier om Pleie og omsorg bl.a dette: 

”For å beholde dagens dekningsgrad av sykehjemsplasser må Salangen i 2026 ha 17 nye plasser.  
I tillegg anslås det at det er behov for flere omsorgsleiligheter. Ut fra det vi har oversikt over ser det 
ut til at vi trenger minimum fem nye leiligheter, dvs til sammen ca 25 omsorgshybler og leiligheter. 
Dette betyr at det må bygges ni nye boenheter for eldre i Salangen”. 
 
Det skisseres så to alternative måter å gjøre dette på. Enten bygge ny fløy på SABE, eller 
omorganisere på SABE kombinert med frittliggende bygg i nærheten. 
 
Hvor står vi i dag, fem år etter at planen ble vedtatt? 
Ferske oppdateringer forteller om udekte behov. Det er ventelister for både avlastningsplass, 
korttidsplass og langtidsplass. Det er økende behov for tilbud for demente.  
Det er ikke tatt noen konkret beslutning vedrørende ombygging/utbygging av SABE og nybygg. 
Bemanningen er økt, og det jobbes med omorganisering av personale og økt bruk av teknologi. 
 
Eldrerådet  er utålmodig i økende grad.  
Vi hadde denne saken på dagsorden både i 2020 (sak 17) og i 2021 (sak 14). 
 Vi er av den oppfatning at Salangen kommune ikke har prioritert saksfeltet høyt nok slik at 
måloppnåelse tar for lang tid. Prosess med tomtevalg, byggeplan og finansiering tar tid. Det haster 
med å komme i gang med å realisere handlingsplanen slik at tilbud kan svare bedre til behov.  
Pleietrengende eldre skal ikke måtte være i ventekø, eller bli plassert i provisorier. Og 
helsepersonalet må være mange nok til å kunne ha gode arbeidsforhold. 
 
 
 
 

 


